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PROTOKOLL  

Styrelsemöte nr. 1–2022     

2022-01-30  

 

Art: Styrelsemöte 

Plats: Zoom möte 

Närvarande:  Lotta Johansson, ordförande 

 Eva Jakob, vice ordförande 

 Heléne Eliasson, sekreterare 

 Margaretha Carlsson, kassör  

 Tony Nykvist, ledamot 

 Lena Unger, suppleant 

 Anna Holter, suppleant 

   

Meddelat frånvaro: Ulle Liukkonen, ledamot 

 Mats Ringlöv, ledamot 

Christina Norell, ledamot  

 

 

 

§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande Lotta Johansson öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna. 

 

§ 2     Val av justerare 

Anna Holter valdes att jämte ordföranden justera dagens protokoll. 

 

§ 3 Fastställande av dagordning 

Dagordning föredrogs och fastställdes. 

 

§ 4 Föregående protokoll 

Föregående protokoll gicks igenom och godkändes. 

 

§ 5 Skrivelser/Post/Att-göra-lista 

Ingen post har inkommit förutom några fakturor. Att-göra-listan läggs till handlingarna till 

styrelsemötet efter årsmötet men kontakt tas med Johan för att stämma av hur det går med 

avloppsåtgärden?  
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§ 6 Ekonomi  

Kassör Margaretha Carlsson gick igenom årsbokslutet och vilka fantastiska siffror, trots 

pandemi och inställda arrangemang som skulle ha bringat fina inkomster till klubbkassan. 

Resultatrapporten visar ett plus på nästan 125 000 kr. Så föreningens ekonomi är fortsatt 

god.  

 

Meddelande om att stugbidraget är godkänt och kommer att betalas ut till oss inom kort 

har även det kommit.  

 

§ 7 Årsmöte/budget/årsmöteshandlingar 

I skrivande stund väntar vi på att man ska släppa på alla Covid-restriktioner inom kort. Vi 

avvaktar till dess innan vi beslutar om vi ska ha ett fysiskt årsmöte i klubbstugan eller ett 

digitalt möte.  

 

Vidare presenterade kassören ett förslag på budget för detta verksamhetsår, med en 

budgeterad vinst på 31 370 kr.  

 

Mötet beslutade att godkänna budgetförslaget att presenteras på årsmötet.  

 

De flesta årsmöteshandlingar är färdiga, det som ännu inte är klart är Verksamhets-

berättelsen som kommer vara klar om en vecka ungefär. Mailas sedan ut till alla för 

påseende och sista sidan kommer finnas på sekris i klubbstugan för underskrift. 

 

Birgitta Forsberg är tillfrågad att sitta ordförande på årsmötet, hon har tackat ja om det blir 

digitalt men inte om det blir fysiskt. Vi ber valberedningen fråga Peter Jakob om det blir 

fysiskt.  

 

§ 8 Coronatider 

Punkten togs bort från dagordningen i slutet av förra året men har återinsatts, tillfälligt 

hoppas vi. Vi fortsätter uppmana våra medlemmar att hålla avstånd när man umgås på 

klubben och fortsätter tänka ”Covid säkert” vid våra arrangemang tills vidare och hoppas 

att det snart är ett minne blott.  

 

§ 9 Rapporter  

Avel och Hälsa – Hundutställning på Klass Arena den 19-20/2, ett samarrangemang med 

VNKK. Vi ska bemanna med personal och VNKK tar hand om resten. Det noterades vilka 

från styrelsen som kunde hjälpa till. Arbetsschema kommer tas fram och vi hjälps åt att 

ordna bemanning. I övrigt inga övriga arrangemang inplanerade vad gäller MH/MT/BPH. 

Planeringsmöte med mentalfiguranter kommer bokas upp efter årsmötet.  

Prov och Tävling – Bruks o Lydnad planerar en inomhus lydnadsklasstävling i Klass Arena 

den 27/3. Inget att rapportera från övriga arbetsgrupper.  

HUS – Har ett inbokat instruktörsmöte den 16/2, samt en pågående NW kurs för tillfället.  

Samhällsnytta – inget att rapportera. 

Organisation – inget att rapportera. 
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§ 10 Övriga frågor/ärenden 

Inga övriga frågor. 

 

§ 11 Nästkommande möte 

Nästa inplanerade styrelsemöte är den 14/2, vi avvaktar och ser om det behövs inför 

årsmötet. Om inte annat är årsmötet den 26/2.   

 

§ 12 Mötets avslutande 

Lotta Johansson tackade för visat intresse och avslutade mötet.  

 

 

 

 

 

Vid pennan: 

 

 

__________________________________________ 

Heléne Eliasson, sekreterare 

 

 

 

 

Justeras:    

 

 

__________________________________________                 ____________________________________ 

Lotta Johansson, mötesordförande Anna Holter, justerare 


